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 דוד יפרח:
  .לישיבת המליאה  והגעתם מזמנכםשפינתם לכל החברי המליאה  ומוקיר מעריך ודה, מ

 

 26.10.23מתאריך   2/23אישור פרוטוקול מליאה מס' : 1סעיף מס' 

 
 יפרח: דוד

  נםישהיות ו  26.10.23 מתארך 2/23ישיבת מליאת הרשות מספר   פרוטוקול  את  לאשורמבקש להעלות 
בות  ייש ב היומאחר ולא להתנגד  או יכולים להימנע שהצטרפו אלינו, כמובן שהם חברים חדשים 

 .הקודמות

 

 הוחלט:

מאשרים את  בדעת רוב ונמנע אחד )אסף אלמקייס, נציג עיריית פ"ת היות והוא נציג חדש(  

 . 26.10.23מתאריך  2/23פרוטוקול ישיבת מליאת הרשות מס' 
 

 

 הרשות : דו"ח יו"ר ומנכ"ל   2סעיף מס' 

 
 סיכום עונת החורף:אריק לייבוביץ 

והתמקד   חורף תשפ"ד אופיין במערכת גשם חורפית שהחלה מאוחר )חודש דצמבר היה יחסית יבש(
רצופים באגן.   גשם  ימי  עם מספר שיא של  . בחודש פברואר היינו  )ירקון(  הצפוני של האגן  בחלקו 
הוד   התעשייה  באזור  קנה  נחל  ואיילון.  הירקון  אגן  ויובלי  בנחלי  גבוהות  לזרימות  שהוביל  דבר 
השרון נווה נאמן עלה על גדותיו פעמיים וגרם להצפות במוסכים ומפעלים הסמוכים לאפיק הנחל.  

 נחל איילון במקטע נתיבי איילון לא סיכן את ציר התחבורה. 

 
 הערכות לתחזוקת קיץ: 

והפיתוח   האחזקה  עבודות  עונת  תחל  הקרקע  וייבוש  הגשמים  עונת  סוף  עם  הקרובה  בתוקפה 
פינוי סחף, הנגשה, הסדרת נחלים וטיפול    בתיאום עם הרשויות המקומיות. בין העבודות שיבוצעו:

 בנקודות תורפה בשטחי האגן על מנת להקטין את סכנת ההצפות.  

 
 מפעלי ניקוז : 

בנוסף למוגדר בתוכנית העבודה שאושרה אנו מקדמים מס' מפעלי ניקוז על בסיס תמיכות של גופים  
  –מקטע יהוד    –חיצונים )רשות שדות התעופה, רכבת ישראל, נתיבי ישראל(: הסדרת נחל בית עריף  

 לצורך הכפלת מסילות הרכבת.   – 1מקטע כביש  –אור יהודה והסדרת נחל איילון 

 פרויקטים לשיפוט במשרד החקלאות בהליך מפעל ניקוז בשלב ועדת      3הגיעו  2024בשנת 

מועצה אזורית    –אור יהודה, נחל שעלבים    –מקטע יהוד    –שיפוט מקצועית : הסדרת נחל בית עריף  
שפירים   נחל  בפרוטוקול,    –גזר,  שהוגדרו  התנאים  להשלמת  בכפוף  דן.  שדות  אזורית  מועצה 

 התוכניות יונחו להתנגדויות הציבור בהתאם להנחיות חוק הניקוז.  



  

  

 
 פרויקטים בביצוע:

נחל שילה אזה"ת פרויקט שנמצא בשלבי סיום וצפוי    –  2024פרויקטים בביצוע במהלך שנת    2ישנם  
מאי   בסוף  תקווה  פתח  לעיריית  אלג'זירה  2024למסירה  שכונת  בג'לוג'וליה  הינו  השני  הפרויקט    .

הנופי   הפיתוח  בהשלמת  מתחילים  ואנו  הסתיים,  הנחל  חתך  והסדרת  הפסולת  סילוק  של  שהשלב 
. ראוי לציין לחיוב    2024בתחילת חודש אפריל, צפי למסירה למועצה המקומית ג'לג'וליה אוקטובר  

את   להביא  הצליחו  האדם  כוח  ומגבלת  המלחמה  שלמרות  והקבלנים  הפרויקט  ניהול  חברות  את 
מס'   לבצע  תכננה  הניקוז  רשות  הביצוע.  וטיב  האיכות  על  עמידה  תוך  סיום  לשלב  הפרויקטים 
המלחמה   עקב  אולם   , לוד  חכ"ל  עם  בשיתוף  בלוד  איילון  נחל  הסדרת  הכוללים  השנה  פרויקטים 
לביצוע   לצאת  צפוי  לא  זה  פרויקט  ולכן  המפורט  התכנון  השלמת  של  בלו"ז  משמעותי  עיכוב  ישנו 

בקיץ  2024בקיץ   ייצא לביצוע  לא  נחל הדר קנה  פרויקט  עקב מגבלות תקציביות של משרד    2024. 
 להגנת הסביבה ויסיים את שלב התכנון המפורט.  

 

 קול קורא קרן לשטחים פתוחים:
 רשות הניקוז זכתה בקול קורא של שטחים פתוחים בשיתוף רשויות חברות בפרויקטים הבאים: 

תקציב    –דרום השרון    –מש"ח, שיקום נחל קנה    3.2תקציב כולל של    –שיקום נחל קנה ג'לג'וליה  
מש"ח, פרסום הזכייה    3.12תקציב כולל של    –מש"ח, שיקום נחל נטוף חבל מודיעין    3.07כולל של  

 ונכון לעכשיו הפרויקטים בשלבי חתימה מול קרן שטחים פתוחים ומול הרשות.   2/2024היה ב  

 
 :33עדכון תת"ל 

, ללא ביצוע כלשהו של הצרת התעלה.  2024תחילת עבודת קיץ בתעלת האיילון יחלו בחודש אפריל  
אנו נמצאים בשלבים מתקדמים של תוכנית התפעול של פארק אריאל שרון, תוכנית התפעול כוללת  
תוכניות הפעולה   תיקוף  שרון,   פארק אריאל  לבין חברת  הניקוז  רשות  בין  הסכם חלוקת אחריות 
אביב   תל  עיריית  כבאות,  נת"א,  )משטרה,  הגורמים  כלל  של  התחבורה  בציר  הצפה  וישנה  במקרה 

 . 2025צפי לגמר הביצוע של פארק אריאל שרון סוף קיץ  ועוד(

א המחוזית    –  2מתקן  הועדה  מול  להשלמות  ממתינים   , החקלאות  שר  אישור  את  קיבל  טרם 
 .  2024ואישורה לאחריה יינתן אישור השר, צפי אמצע 

מחצבת מודיעים הינו חברת אבן וסיד  המורשה שזכה במכרז לתפעול וכרייה של    –מחצבת מודיעים  
, אנו בקשר מולה על מנת להסדיר את תחומי האחריות ושלביות הביצוע   )החברה שנמצאת היום( 

 . 2025בכדי לבחון אפשרות לכניסה לעבודות לפני ינואר 

 נמצא בהליך קידום סטטוטורי בות"ל. – 1-אתר וויסות נ

 
 ע"י רשות הניקוז( עדכון תכנית המובל לים: )ליווי ההליך 

התכנית מצויה בשלב הכנת תסקיר השפעה על הסביבה. הושלמו פרקים א, ב ובימים אלה אמורות  
ג לעריכת שלבים  הנחיות  בלשכת התכנון  -להתקבל  לקליטת התכנית  בשלבים מקדימים  ה. מדובר 

תחייב   המובל  תחזוקת  למובל.  תחזוקה  פרוגרמת  הכנת  מקדמת  הניקוז  רשות  בנוסף  המחוזית. 
התאמת התכנון ושמירת שטחים לטובת תחזוקה )מעוגנים סטטוטורית(. עקרונות תכנית התחזוקה  

 כנית. ויוטמעו ככל הניתן בתסקיר השפעה על הסביבה ובהוראות הת

 

 /נ: )ליווי ההליך ע"י רשות הניקוז( 47עדכון תמא 

מקודמות   אלה  וירקון.  ות  7בימים  איילון  באגנים  שונים  לאתרים  מפורטות  אתרים    2כניות 
, ירקון  3, קנה  1אתרים: קנה    5-. ובאגן הירקון1, ואתר איילון  1מקודמים באגן איילון: אתר עריף  

תכנית לאתר וויסות הכפר    -כניות באגן מקומי שרוןות  3. מלבד אלה מקודמות  1, ורבה  2, שילה  2
אושרה בולנת"ע וכן אושרה להפקדה ע"י המועצה הארצית    -מ"ק(   120,000הירוק )נפח וויסות של  

כניות נוספות לאתרי וויסות במערב רמת  ו( . בנוסף מקודמות שתי ת3007מ"ק גם בתמל    120,000)
כולל   וויסות  בנפח  של    450,000השרון  קרקעי  תת  באתר  והשלמה  עיליים,  באתרים    200,000מ"ק 

 מ"ק.  200,000 -מ"ק נוספים. וכן תכנית בהרצליה למספר אתרים בנפח כולל של כ 

 



  

  

 עדכון תכנית לניהול סיכוני שיטפונות:

מבוצעות עבודות רקע    -לאור קושי בביצוע מדידות )אי יכולת להוציא טיסות בשל המצב הביטחוני(
אפשרות להריץ את    תהייה לאיסוף מידע הדרוש לשם הרצת מודל הידרולוגי. עם השלמת מדידות  

המודל. נעשים ניסיונות )ע"י רשות הניקוז וגם ע"י משרד החקלאות( להשיג את המידע הדרוש גם  
לעמוד   מנת  ועל  כן  כמו  ניקוז.   רשויות  לעוד  ומשותפת  רוחבית  בסוגיה  מדובר  אחרים.  באמצעים 
את   מחייבים  שלא  אחרים  שלבים  של  ביצוע  להקדמת  נוספות  אפשרויות  נבחנות  הזמנים  בלוחות 

 המודל. 

 

 :ISO 27001: בחודש שעבר חודשה לנו ההסכמה לתקן   ISO 27001ביקורת איזו

אבטחת   גורמי  כל  של  מקיפה  וסקירה  בחינה  סייבר,  מתקפת  בתחום  מידע  אבטחת  כולל  התקן 
שיחזור   ואף  חוקיות  בלתי  כניסות  ווירוסים,  למערכת,  חדירה  מידע,  אובדן  גם  ובהם  המידע 
המחשוב   מערכות  על  לשמור  אמורים  אנחנו  וכיצד  לרשות  הסיכון  ופוטנציאל  בחינה  המערכת, 

התקן בינלאומי    ISO 9001 :  ואחסון המידע. התקן הנ"ל מצטרף לתקנים נוספים שקיימים ברשות:
ניהול איכות יעילה בארגון. התקן מתמקד   והנחיות עבודה להבטחת מערכת  הכולל מערכת נהלים 
בהן   איכות  ניהול  למערכת  הדרישות  את  ומגדיר  השירות  של  איכות"  ב"ניהול  ובראשונה  בראש 

לניהול סביבתי שמטרתו למזער את האופן שבו  :    ISO  14001  .צריך לעמודהארגון   תקן בינלאומי 
 פעולות ותהליכים בארגון משפיעים לרעה על הסביבה. 

 
 :  אדיר אברהם

 לגבי הנושא הביטוחי מה קורה? יצא מכתב לאוצר האם התקבלה תשובת השר בנושא?
 

 בוביץ:י אריק לי
את   בקישנו  אליכם.  גם  נשלח  והעתק  רחבה  בתפוצה  החקלאות  לשר  מכתב  הוצאנו  שעבר  בחודש 

הב  הכשל  לעניין  את  7.4.24בתאריך    טוחי.יהתערבותו  החקלאות.    קיבלנו  משרד  דוד"ד תשובת    ר 
ובעת   נוסף  חדש  הליך  לייצר  שינסו  כתב  החקלאות  משרד  בגדול  להתייחס,  יוכל  כאן  שנוכח  אסף 

 יבדקו באופן ספציפי את היכולת שלהם לשפות אותנו. משבר הם 
 

 דוד יפרח: 
 אני מבקש מדוד אסף לפרט בנדון. 

 
 דוד אסף:

בנושא, ניקוז עם אתגרים  כמובן אגיב  כל העבודה שהצגתם באמת אתם רשות  על  כוח  ישר  כל    קודם 
פה עבודה     תובהחלט  נעשי, אני ארשה לעצמי לומר הכי מורכבים מכל רשויות הניקוז  מורכבים מאוד

אני  ובהביטי התכנון  ו  המגה פרויקטים  ,בהרבה מאוד גזרות בין אם מפעלי ניקוזו  מאוד טובה, ממוקדת
ו חושב שרשות הניקוז באמת עושה עבודה   ,  לעניין הביטוח  לאריק ולכל צוות הרשות.  יישר כוחטובה 

,  עשיתם עבודה, אתם בלי ביטוח, אנחנו היינו בתהליך כבר בסבבים הקודמים שיקפנו את התהליך הזה
אנחנ בעצם  שזה  הממשלה  וגם  שותפות  היו  הניקוז  שרשויות  הזה  שבהליך  נקודה  לאיזושהי  ו  הגענו 

ניקוזו שרשות  להדגיש  שחשוב  בעייתית  הצעה  קיבלנו  ביטוחי,  פתרון  לייצר  בלנסות  הכללי,    החשב 
היות ומדובר  אבל ההצעה הזאת של הביטוח לא יכלה להתממש    ,ההסכימה לקבל אות  ונחלים ירקון

כל רשויות הניקוז הסכימו  .בארץ  קולקטיבית לכל רשויות הניקוז  בהצעה לא  נפלה.  לצערנו    וההצעה 
זאת   עם  הזה, הביטוחי  השוק  שראינו  יחד  לנושא  לגמרי  ביטוח,  לא אטום  להשיג  יודעים    וניתן  אתם 

  , אם הייתם רשות ניקוז אחת אז היה פה כשל שוק,  יש פה כשל שוקהאם  שכל הזמן עולה פה השאלה,  
רשויות    7  -לו   ניקוז בארץ  רשויות   11כי אתם לבד ואף אחד לא נותן לכם ביטוח. אבל זה לא המצב יש  

ביטוח עבודה    .יש  לעשות  התבקשתם  בפועל    שעשיתםוהעבודה  לכן  הסיכונים  את  לשקף  בעצם  באה 
של  בהיקף  רק  לא  הניקוז  שלכם,  רשות  של  לה  ,התביעות  לנסות  ומזה  גם  שדה פקטור  ביטוח אלא  יג 

ולברוקרים    את    להראות  לחברות  שישקפו  שלכם  ובמרחב  בשטח  עושים  שאתם  הרבות  הפעולות  כל 
ביטוח.  לתת  וכן  איכשהו  לגלם  אפשר  הזה  הסיכון  שאת  להיות  ויכול  עשייה  פה  ויש  עבודה  פה    שיש 

חברות ביטוח אם אני    10  -שאני צריך לציין אותה לשבח, פניתם ל  ,סיימתם את העבודה היפה שלכם
אבל זה לפחות קצת מקדם אותנו. מאחר ואתם    ,זה מאוד מצער  לא טועה וקבלתם מענה שלילי מכולם.

לא לבד וכל פתרון כאן הוא יהיה פתרון קולקטיבי, אנחנו צריכים שרשויות ניקוז הנוספות שעושות את  



  

  

התשובה מכולם.  את  העבודה הזו יסיימו אותה. אנחנו לא יכולים להתקדם עם פתרון עד שתהיה לנו  
שהן   הנוספות  הניקוז  שרשויות  נגלה  הזה  התהליך  בסוף  מערבי,  שכיום  אם  גליל  כרמל,   , ביטוח  בלי 

ייחודי נדע  הצעה, הם אז    להשיגכן הצליחו    ,ורק לכישש בעיה  יכול    תשיש פה  ירקון.  ניקוז  של רשות 
אני לא יודע עדיין לאן זה    ,להיות שאנחנו צריכים לתפור פה איזשהו פתרון נקודתי לרשות ניקוז ירקון

וכרגע  ,  ילך לעשות  שנתבקשנו  מה  את  לסיים  חייבים  אנחנו  לתהליך  השותפים  מבחינת  כרגע  אבל 
ולכן    ,העבודה הזאת מתבצעת ברשויות הניקוז האחרות כמו שאתם ביצעתם והם טרם סיימו אותה, 

פתרון של  בשורה  כרגע  לנו  אין  זו  זמן  הזה מאוד    , לנקודת  התהליך  הזה  נסיים את התהליך  עד שלא 
אני    מסוג זה.אבל זה טיבם של תהליכים    ,שהוא באמת מתקדם בקצב כזה  ,כךאני גם מצר על  ו   ,איטי

רוצה להזכיר לכם שבעיית  הביטוח של רשויות הניקוז לפחות ממה שאני מצאתי בספרים פה בתיקיות,  
. אז אנחנו מתקדמים, אבל בקצב לא מהיר במיוחד. אני כן מקווה שיש  1998  שנתמדברים עליה כבר מ

בפעם    ופה איזשהו מפנה כי בסוף אני רוצה להזכיר לכם שבפתרון שהיה שלא כל רשויות הניקוז הסכימ
המדינה הציעה פה בעצם איזושהי מטרייה ביטוחית משלימה לביטוח שהתקבל על ידי חברה   ,הראשונה

  . שזה כבר איזשהו סממן שהייתה הבנה שיש פה איזשהו כשל כנראה במרכיב ביטוחי מסוים  ,חיצונית
נכון שהמדינה תיכנס ואולי תנסה לסיים, לכן אני אופטימי שנצליח להתקדם עם זה אבל הקצב הוא  
איטי. אז אין לי באמת פתרון כרגע לדבר הזה, במכתב שלכם אתם גם ביקשתם כתב שיפוי למקרה של  

המדינה לא נותנת כתבי שיפוי לנושאים של תביעות כתב שיפוי היחידי שאנחנו הוצאנו בזמנו  ,  תביעות
ובשל היעדר    הוא רק במקרים שבאמת יש סיטואציה של רשות הניקוז או גוף מסוים צריך לבצע עבודות

אתכם   להתקשר  מסכים  לא  למשל  שמתקצב  שלישי  גוף  כי  העבודות  את  לבצע  ניתן  לא  הביטוח 
לעניין   צא מכתב שיפוי.י  של רשות הניקוז לסיטואציה כזאת, אז בעצם כדי לאפשר את העבודה התקינה

לגדר את הסיטואציה של    ,התביעות רואים שאתם מגלים אחריות ואתם שמים תקציבים בצד  אנחנו 
לבד   הניקוז  רשויות  את  לא משאירים  אנחנו  ככה,  צריכים להמשיך  ואתם  וזה חשוב מאוד  התביעות 

כאלה מקרים  של  סיטואציה  מניח  אני  ויהיו  שיש  וככל  האלה  אנחנו    ,בסיטואציות  לתביעות  שיגיעו 
   .נעבוד ביחד

 
 דוד יפרח:
 ביטחון. לכולם פרוטוקול שייתן ל משפט שתפרט לחברים ב. כל מה שחשוב לי פה על ההסבר דוד, תודה 

 

 דוד אסף:
זעד   נעשה את  ולא  הקשות האלה  בסיטואציות  הניקוז  רשויות  נטשנו את  לא  בסוף    אתהיום  בעתיד, 

הביצוע   זרוע  ואתם  המדינה  במרחב  של  הניקוז  בעיות  את  לפתור  לכם  בא  כי  שעובד  עצמאי  גוף  לא 
כדי  בשת"פ  ולכן אנחנו תמיד נעבוד אתכם    כךירקון.  אתם זרוע הביצוע של הממשלה ואנחנו מודעים ל

שיש   מבין  אני  בעיות,  שיצוצו  בטוח  ואני  שיצוצו  והבעיות  האתגרים  כל  את  חשש,     כאןלפתור  איזה 
מבין לא  אני  הסוף  ,האמת  עד  הזה  החשש  מכוח    ,את  אישיים  ביטוחים  לכולכם  לכם  יש  בסוף  כי 

תפקידכם ברשויות השונות, אז אני לא כל כך מבין את החשש הזה עד הסוף. שאני מבין שהיה דיון ער  
סביב זה וגם במכתב שלכם הייתה התייחסות לזה שלא רוצים אולי להמשיך לכהן בתפקיד בשל החשש  

שיש את הנושא הביטוחי     -הזה של איך התביעות הללו יתגלגלו, או האחריות אז קודם כל אני חושב א'
דבר שני, בסוף רשות ניקוז צריכה לתפקד ולפעול. ככל שתהיה פה איזשהו החלטה    הזה שמכסה אתכם,

כי הרשות לא תצליח לתפקד ולא תוכל    ,להתפטרות כזאת או אחרת זה רק ירע את המצב של הרשות
יחריפו. אז אני לא חושב שזה בכלל הפתרון ואז הבעיות רק  מעבר לזה אני    .לבצע את המטלות שלה 

מפנה אתכם רק לצו הניקוז ולחוק. מפורט שם בצורה מאוד ברורה שעד שלא ממונה נציג אחר הנציג  
הקיים ימשיך בתפקידו עד שמתפטר. אתם כבולים אלינו אנחנו כבולים אליכם,  ביחד, אנחנו נפתור את  

 הדברים הללו. 
 

 דוד יפרח:
 לקדם פגישה פרונטאלית עם שר החקלאות בנושא.  מבקש דוד, אני 

 
 דוד אסף:

 .יחד אתכם תהליכים כאלהבבקשה, כמובן שתמיד נרצה לקדם 
 
 
 
 
 



  

  

 
 הוחלט:

 .פה אחד מאשרים את דו"ח מנכ"ל ויו"ר הרשות. 1
 רשות.ל צד ג' מנחים את מנכ"ל הרשות לתאם פגישה עם שר החקלאות בנושא ביטוח. 2

 
 

אישור בעלי תפקידים: וועדות הנהלה, יו"ר הרשות, מכרזים,  :   3סעיף מס' 
 ביקורת ובעלי זכות חתימה. 

 בוביץ: י אריק לי
היות ואנחנו אחרי מערכת בחירות ברשויות המוניציפליות עלינו לאשר את כל בעלי התפקידים מחדש.  

 תחילה נבקש את אישורכם למנות את אורי מרגלית כיו"ר זמני לאישור ובחירת יו"ר הרשות. 
 

 אורי מרגלית:  
 ? להגיש מועמדות משהו שמעונייןמעלה להצבעה ואישור דוד יפרח כיו"ר הרשות האם יש עוד 

 
 הוחלט:

 מאשרים את המשך מינויו של דוד יפרח כיו"ר הרשות. אחד וללא מתנגדיםפה 
 

 דוד יפרח: 
 .בנוגע להרכב הנהלת הרשות מבקש משוש לפרט 

 
 שוש סבן:

נציגי ממשלה שהם נציג אחד מטעם המשרד להגנת הסביבה,    2  :הרכב הנהלת הרשותעפ"י חוק הניקוז  
ו  5נציגי עיריות,    3החקלאות.    משרדונציג אחד מטעם   יוסי בן    מועצות מקומיות.  3-מועצות אזוריות 

תפקידו את  סיים  שוהם  מ.מ.  מ  חיים  לבחור  צריך  אומרת,  זאת  יהודה.  מטה  אלירז  חברי  ובני  בין 
הרשות אזורית.  ,מליאת  ממועצה  נוסף  ונציג  מקומית  ממועצה  להמשיך    נציג  ביקשו  הנציגים  שאר 

 .ונצטרך לאשר אותם בתפקידם
  

 בני אלירז: 
 י כנציג במליאת הרשות ו את אישור ראש המועצה הנבחר להמשך מינ רגעכתי מעדכן כי קיבל 

 בהנהלת הרשות.  י גםמינו המבקש לאשרר את המשך 
 
 

   אריק ליבוביץ:
ראש מועצה מקומית כפר שמריהו מבקש להגיש מועמדות להנהלת הרשות במקום יוסי   ,סרג' קורישא

 בן חיים. 
 

 הוחלט:
 את המשך מיניו של דוד יפרח כיו"ר הרשות. מאשריםוללא מתנגדים פה אחד 

 הנהלת הרשות: והרכב 
 דוד יפרח, מ.א. שדות דן,

 לאה דבידוב, עיריית אלעד
 אורי בר, עיריית חולון 

 קצלניק, עיריית ת"א שמואל 
 אריה פכטר, מ.מ. אזור

 יוסף עראבס, מ.מ. גלגוליה
 טל כהן, מ.א גזר 

 אורי מרגלית, מ.א. דרום השרון 
 דני מימוני, מ.א. חבל מודיעין 
 בני אלירז, מ.א. מטה יהודה

 סרג' קורישא, מ.מ. כפר שמריהו 
 רונן זהבי, נציג המשרד להגנת הסביבה

 החקלאות אלכס פיינגרש, נציג משרד 



  

  

 
 

 דוד יפרח: 
 מבקש משוש סבן לפרט בנוגע ליתר הוועדות. 

 
 שוש סבן:

 :י ועדת המכרזיםרלהלן רשימת חב 
 יו"ר הועדה  -דני מימוני, מ.א. חבל מודיעין

 ש, משרד החקלאות ראלכס פיינג
 דמיטרי גיטקין, עיריית כ"ס 
 יפתח בן עמי, מהנדס הרשות 

 
 דוד יפרח: 

 , עיריית פ"ת. מקיסלנציג עיריית לוד ואסף א ,משה אלדןועדה ו ביקשו להצטרף ל
 
 

 :הוחלט
 וללא מתנגדים מאשרים את הרכב ועדת המכרזים: פה אחד

 יו"ר הועדה -דני מימוני, מ.א. חבל מודיעין
 אלכס פיינגש, משרד החקלאות

 דמיטרי גיטקין, עיריית כ"ס
 יפתח בן עמי, מהנדס הרשות

 אסף אלמקיס, עיריית פ"ת 
 אלדן, עיריית לוד משה 

 
 דוד יפרח:

 מבקש את אישור המליאה להרכב ועדת הביקורת: 
 אביעד מור, עיריית חולון 

 עזרא נווה, עיריית ת"א 
 דמיטרי גנקין, עיריית הרצליה

 
 הוחלט:

 פה אחד וללא מתנגדים מאשרים את הרכב ועדת הביקורת
 אביעד מור, עיריית חולון

 עזרא נווה, עיריית ת"א 
 דמיטרי גנקין, עיריית הרצליה

 
 

 דוד יפרח:
 :זכויות חתימה ברשותבעלי מעלה לאישור המליאה אשור 

 
 קבוצה ב'     קבוצה א' 

 יוסף ערבאס, גזבר הרשות    דוד יפרח, יו"ר הרשות 
 אריק לייבוביץ, מנכ"ל הרשות   בני אלירז, סגן יו"ר 

 
 

 הוחלט:
 זכויות החתימה ברשות:פה אחד וללא מתנגדים מאשרים את בעלי 

 
 קבוצה ב'    קבוצה א'

 יוסף ערבאס, גזבר הרשות    דוד יפרח, יו"ר הרשות
 אריק לייבוביץ, מנכ"ל הרשות   בני אלירז, סגן יו"ר

 
 חתימתו של כל אחד בקבוצה א' יחד עם כל אחד מקבוצה ב' מחייבת את רשות הניקוז.

 



  

  

 

 .2023והדוחות הכספיים לשנת אישור דו"ח הנהלה : 4סעיף מס' 
 

 אריק לייבוביץ:
יוצגו ה כספיים  פירוט   דוחות  טיומקין  ביתר  עידית  רו"ח  לציין  ע"י  לי  חשוב  מאוד  כל  קודם  שהשנה  , 

. מתחיל  ההנגשה שלוו  סבן שערכה את הדו"ח לשושאנו מודים  ופה   , צורף דו"ח הנהלה,בפעם הראשונה
מפורט  "מדו הנהלה  של  ח  שחלושילוב  השינוי  את  ומדגיש  עם  רשות.  ב  גרפים  רביחד  כל    , פירוט  של 

לציי ראוי  וגם  שלנו  ש  ן הפעילויות  יצרה  שהדו"ח  הסטטוטוריים  מודל  כ  נבחר שוש  התאגידים  לכל 
 יחד עם זאת אני מודה לרו"ח עידית קלרמן על עריכת הדוחות הכספים.  .במדינה

 
 רו"ח עידית טיומקין:

סיכום   שנתלהלן  ב2023  לסוף  הסתכמו  מזומנים  ושווי  מזומנים  והשקעות    .אש"ח  7,846-.  פיקדונות 
קצר   חובה  .  אש"ח  5,245לזמן  ויתרות  ב.  אש"ח  7,918חייבים  הסתכם  קבוע    .אש"ח  242  -רכוש 

אלש"ח, מסתמך על    9,500אש"ח, מתוכם התחייבויות על תביעות תלויות    13,634ההתחייבות השוטפת  
קרן למצבי חרום    . 31.12.2023ליום    דו"ח פרוט תביעות שקבלנו מהיועצים המשפטיים של חב' הביטוח

  15,886 -אלש"ח. הכנסות מהיטלי ניקוז אזוריים הסתכמו ב 1,535אש"ח. קרן מיוחד לפרויקטים  2,000
של  .  אש"ח בסך  הסתכמו  ניקוז  לפעילות  נלוות  .  אלש"ח  11,718הכנסות  והוצאות  עבודה    2,120שכר 

וכמו שאריק ציין ניתן לראות  אש"ח.    1,495אש"ח. הנהלה וכלליות    24,049הוצאות תפעוליות    אש"ח.
 ביחס לשנים הקודמות.  2023בדו"ח הנהלה את מדדי השוואה של ביצועי 

 

 רונן זהבי: 
 ריון ולאיזה צורך היא משמשת?יקרן למצבי חרום, מבקש הסבר לש

 
 רו"ח עידית טיומקין:

 נועדה לשריין כסף למצב של חירום. גובה הקרן נקבע על ידי מליאת הרשות.קרן למצבי חירום 
 

 חנון זיימדן: 
 מבקש הסבר בעניין עסקאות חליפין במה מדובר? 

 

 עידית טיומקין:
פרויקטים ביצוע  בגין  הכנסות  הן  חליפין  של    ,עסקאות  גביה  שהן  חליפין  שאינן  מעסקאות  להבדיל 

 היטלי הניקוז. 
 

 הוחלט:
הדו"ח    מאשרים את)אסף אלמקייס, נציג עיריית פ"ת היות והוא נציג חדש(  בדעת רוב ונמנע אחד

 2023הנהלת הרשות והדוחות הכספיים לשנת 
 

 

 2023: סיכום שנת עבודה 5סעיף מס' 

 
  אינג יפתח בן עמי:

 . 2023סיכום שנת עבודה מציג למליאת הרשות מצגת עם 
 

 דוד יפרח: 
אנחנו   מבחינת תפקוד הרשות, כולם יודעים איפה היינו ואיפה הברוכה,  מודה לצוות הרשות על העשייה 

המטרה אליה רצינו להגיע. כיום הרשות מתפקדת ברמה    נמצאים היום, זה האני מאמין שלי וזו היתה
גבוהה ביותר, זה המקום להודות לאריק כמנכ"ל ועד אחרון העובדים. אנחנו מעריכים את עבודתכם,  

א לקדם  נמשיך  אנחנו  הזו  בקדנציה  כוח.  שיודע  ייישר  משרד  רק  לא  כיום  הרשות  פרוייקטים.  נספור 
עם    ופורה  מלא  בשת"פ  עובדים  אנו  לבצע.  גם  אלא  הלתכנן  מול  כל  וגם  במרחב  ציבוריים  גופים 

מודה   אני  החקלאות.  משרד  מטעם  וניקוז,  קרקע  לשימור  האגף  בראש  שעומד  אסף  ודוד  הריגולטור 
   .ומעריך את שת"פ והסיוע השוטף לרשות



  

  

 

 הוחלט: 

 . 2023מליאת הרשות מאשרת את דו"ח סיכום שנת עבודה 
 

 

 טני אמסלם תמללה:         הישיבה ננעלה.

 ערכה:    שוש סבן         

 

 

     

 ________________     _____________________ 
 אריק לייבוביץ, מנכ"ל הרשות     דוד יפרח, יו"ר הרשות

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 41/2ישיבת מליאת רשות ניקוז ירקון  ריכוז החלטות
 10.4.2024מתאריך   50מס' 

 

 26.10.23מתאריך   2/23אישור פרוטוקול מליאה מס' : 1סעיף מס' 

 

 הוחלט:

מאשרים את  בדעת רוב ונמנע אחד )אסף אלמקייס, נציג עיריית פ"ת היות והוא נציג חדש(  

 . 26.10.23מתאריך  2/23פרוטוקול ישיבת מליאת הרשות מס' 
 

 

 : דו"ח יו"ר ומנכ"ל הרשות   2סעיף מס' 

 הוחלט:

 . פה אחד מאשרים את דו"ח מנכ"ל ויו"ר הרשות. 1

 רשות.ל צד ג' מנחים את מנכ"ל הרשות לתאם פגישה עם שר החקלאות בנושא ביטוח. 2



  

  

 
 

 

אישור בעלי תפקידים: וועדות הנהלה, יו"ר הרשות, מכרזים,  :   3סעיף מס' 
 ביקורת ובעלי זכות חתימה. 

 

 הוחלט:
 פה אחד וללא מתנגדים מאשרים את המשך מיניו של דוד יפרח כיו"ר הרשות.

 : הבאות הועדת והרכב 
 

 הנהלת הרשות: חברי 
 דוד יפרח, מ.א. שדות דן,

 לאה דבידוב, עיריית אלעד
 אורי בר, עיריית חולון 

 שמואל קצלניק, עיריית ת"א 
 אריה פכטר, מ.מ. אזור

 יוסף עראבס, מ.מ. גלגוליה
 טל כהן, מ.א גזר 

 אורי מרגלית, מ.א. דרום השרון 
 דני מימוני, מ.א. חבל מודיעין 

 אלירז, מ.א. מטה יהודהבני 
 סרג' קורישא, מ.מ. כפר שמריהו 

 רונן זהבי, נציג המשרד להגנת הסביבה
 אלכס פיינגרש, נציג משרד החקלאות 

 
 ועדת המכרזים: 

 יו"ר הועדה  -דני מימוני, מ.א. חבל מודיעין 
 אלכס פיינגש, משרד החקלאות 

 דמיטרי גיטקין, עיריית כ"ס
 יפתח בן עמי, מהנדס הרשות 

 אסף אלמקיס, עיריית פ"ת

 משה אלדן, עיריית לוד 

 

 ועדת הביקורת: 

 אביעד מור, עיריית חולון 

 עזרא נווה, עיריית ת"א 

 דמיטרי גנקין, עיריית הרצליה

 

 

 בעלי זכויות החתימה ברשות: 

 

 קבוצה ב'    קבוצה א' 

 יוסף ערבאס, גזבר הרשות   דוד יפרח, יו"ר הרשות 

 אריק לייבוביץ, מנכ"ל הרשות    בני אלירז, סגן יו"ר 

 
 חתימתו של כל אחד בקבוצה א' יחד עם כל אחד מקבוצה ב' מחייבת את רשות הניקוז.

 



  

  

 
 

 .2023אישור דו"ח הנהלה והדוחות הכספיים לשנת : 4סעיף מס' 
 

 

 הוחלט:
נציג חדש( מאשרים את   והוא  נציג עיריית פ"ת היות  ונמנע אחד)אסף אלמקייס,  בדעת רוב 

 2023הנהלת הרשות והדוחות הכספיים לשנת הדו"ח 
 

 

 2023: סיכום שנת עבודה 5סעיף מס' 

 הוחלט:

 . 2023מליאת הרשות מאשרת את דו"ח סיכום שנת עבודה 


